

Title (en)

Glazing supporting frame for a window.

Title (de)

Verglasungshalterahmen für Fenster.

Title (fr)

Cadre support de vitrage pour fenêtre.

Publication

EP 0079292 A2 19830518 (FR)

Application

EP 82402069 A 19821110

Priority

FR 8121035 A 19811110

Abstract (en)

1. A glazing frame aimed to be fitted to a window frame, consisting of two jambs, one upper cross-piece and one lower cross-piece, comprising identical profiles (19), each of the profiles (19) comprising a fitting channel (20) for the glazing (18), a bearing flange (21) laying on the window frame (4, 5, 6, 7), characterized in that each of the profiles (19) comprises additionnally pivoting means (2) of the frame (17), consisting of a hinge (23) located between the flange (21) and the fitting channel (20), said hinge (23) being perpendicular to the bearing plan (p) of the flange (21), and optionnally holding means (24) for the pivoting of the frame (17).

Abstract (fr)

L'invention concerne un cadre-support. Un tel cadre support de vitrage destiné à être rapporté sur un châssis de fenêtre, constitué de deux montants, d'une traverse haute et d'une traverse basse, est caractérisé par le fait qu'il comporte des profils identiques (19) chacun des profilés (19) comprenant une gorge de logement (20) de vitrage (18), une semelle d'appui (21) reposant sur le châssis, des moyens de pivotement du cadre constitués par une charnière (23) perpendiculaire au plan d'appui de la semelle (21), et éventuellement des moyens de saisie (24) lors du pivotement du cadre (17). La semelle d'appui (21) de chaque profilé (19) comporte des moyens de fixation (25) au châssis les moyens de fixation (25) d'au moins une semelle étant des moyens constamment actifs, tandis que les moyens de fixation des autres semelles étant des moyens de fixation temporairement actifs. Application à un double vitrage.

IPC 1-7

E06B 3/28

IPC 8 full level

E06B 3/28 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/28 (2013.01)

Cited by

FR2676497A1; GB2141165A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0079292 A2 19830518; EP 0079292 A3 19850102; EP 0079292 B1 19880120; AT E32118 T1 19880215; DE 3278020 D1 19880225;
FR 2516154 A1 19830513; FR 2516154 B1 19840608

DOCDB simple family (application)

EP 82402069 A 19821110; AT 82402069 T 19821110; DE 3278020 T 19821110; FR 8121035 A 19811110